
Agpt 5 t/m 8 Afsluiting Bouwgrondexploitatie 2019, Jaarrekening 2019, Begrotingsnota 2021, 
2e financiële rapportage: De voorzitter stelt vast dat de volgende toezeggingen zijn gedaan.

1 Het college geeft een verklaring voor de structurele overschrijding bij Bizob, tbv de fractie 
Sociaal Gemert-Bakel.

Wordt hier wel voldoende kritisch naar de kosten van BIZOB gekeken ? En 
waar blijkt dit uit ?
Hoe houden we de inkooptrajecten beter onder controle ?

Antwoord
Elk jaar worden de gemeentelijke inkopen geïnventariseerd en beoordeeld. Er 
wordt vervolgens gekeken naar omvang en complexiteit van de te begeleiden 
inkoopkrachten.  Ook wordt gekeken in hoeverre, relatief eenvoudige, 
inkooptrajecten intern begeleid kunnen worden. De omvang en daarmee de 
kosten van de ondersteuning vanuit BIZOB hangen nauw samen met het 
aantal inkooptrajecten en de complexiteit ervan.

2 Het college reageert schriftelijk op de opmerkingen van de VVD fractie over de Financiële 
Verordening en de inhoud van de tussenrapportage op het punt van bezuinigingen.

a. Vraag
Waarom is de stand van zaken van de bezuinigingen SD (480.000) niet 
toegelicht in de eerste financiële rapportage? Dit is cf de financiële 
verordening artikel 6.3.d verplicht. Onrechtmatig? 

Antwoord: 
Gebruikelijk is om vanaf de 2e financiële rapportage een toelichting te geven 
op de stand van zaken op de bezuinigingen omdat de rapportageperiode in de 
1e rapportage kort is.  Een dergelijke afwijking op de financiële verordening 
leidt niet tot een onrechtmatigheid. De wens van de Raad om iedere 
kwartaalrapportage aandacht te besteden aan de status van voorgenomen 
bezuinigingen is echter een logische. Wij laten vanaf nu de benoemde 
bezuinigingen in iedere volgende rapportages terugkomen.

                        Vraag
Is dit bewust gedaan ondanks dat bekend was dat het volgens de verordening 
moet?

Antwoord:
                        Nee dit is niet bewust gedaan

3 Het college gaat, tbv de VVD fractie, na of een besparing ontstaat als gevolg van het 
voortgaan met 3 ipv 4 wethouders.

Antwoord
Dat geeft inderdaad een structureel voordeel. De lasten van 1 wethouder 
vallen weg uit de begroting. Daar staat tegenover dat er in 2020 een 
incidentele storting in de voorziening wachtgelden dient plaatst te vinden. Er is 
inmiddels opdracht gegeven om de hoogte van de eenmalig storting te laten 
berekenen. Beide mutaties worden verwerkt in de 3e financiële rapportage 
2020.



4 Het college komt met een voorstel gericht op een 2.0 versie herstelplan eigen vermogen, 
tbv de fractie Dorpspartij.

Wat is de visie van de wethouder op de financiële positie.

Antwoord:
Wethouder Van Dijk wil, gelet op de financiële positie van de gemeente met 
daarbij diverse financiële risico’s, de grip op onder andere de 
vermogenspositie vergroten. Hiertoe laat zij de visie Herstelplan eigen 
vermogen 2012 - 2025 actualiseren.

5 Het college onderzoekt, tbv de CDA fractie, of de nu incidentele besparing op personele 
lasten een structureel begrotingsvoorstel kan worden.

Bevat het overschot op de personeelskosten ook een structurele component

                        Antwoord
In het proces richting de begroting wordt het overschot personeelskosten uit 
de jaarrekening nader bekeken.


